
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 4/2024, ze dne 22.4.2024, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Miloslav Čada,

Jarmil Vlach, Mgr. Petr Nečesánek

Nepřítomni: Mgr. Oleg Beznosík -  řádně omluven, MgA. Eva Holzová -  řádně omluvena 

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Janek (MP)

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. 
Přítomno 6 členů BK a je tedy usnášeníschopná. Vzdálený přístup on-line se nevyužil.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Pavel Mokrý.

Komise souhlasí: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.3 /2024

Příchod Jarmila Vlacha. Počet členů BK 7. Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni 
seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK na email -  bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel srovnávací statistiky za březen 2024 od zástupců PČR a MP. Člen BK Pavel 
Mokrý, který je předsedou Komise dopravy (DK) těží ze statistik informace pro potřeby DK. Mgr. 
Vyparina informoval o přesunu muže s agresivním psem bez domova na Vinohrady do lokality při 
ulici Čejkovická. BK případ řešila na březnovém jednání BK č.3/2024 v bodě 6. Pan Čada upozornil 
na tří vozidla jevící znaky vraků zástupce bezpečnostních složek na parkovišti ulice Kučerova. MP 
informuje o konání derby fotbalového utkání domácího týmu na stadionu v ul. Kučerova dne 
11.5.2024 s týmem městského rivala Zbrojovkou Brno. Očekává se velká účast a budou přijatá 
dostatečná opatření k zajištění akce. Na fotbalovém stadionu při ulici Kučerova je umístěna 
kamera s 360 stupňovým záběrem. Obě bezpečnostní složky o ní ví a na vyžádání mají přístup 
k záznamu z této kamery.

Komise bere na vědomí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Rekapitulace přijatých usnesení BK

Předseda BK rekapituloval přijatá usnesení BK pro RMČ Brno -  Líšeň od počátku volebního 
období za rok 2023. Členové BK -  bez výhrad.

Komise bere na vědomí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Zpráva ředitele ZŠ Novolíšeňská (RNDr. Josef Novák) -  Vandalství na školní zahradě

Předseda BK přečetl zprávu od RNDr. Josefa Nováka ředitele ZŠ Novolíšeňská k případu 
„Vandalství na školní zahradě". Citace zprávy: vandalismus na naší školní zahradě jsme ve 
spolupráci s policií vyřešili. Pachatelé se svými rodiči dali vše do pořádku a budeme to po dohodě 
s policií řešit výchovným opatřením v rámci školy za ničení majetku školy. Policie ČR tento popis 
a průběh případu s následným řešením potvrdila. Předseda BK Matěj Chrněla sdělil členům BK a 
hostům, že bude dořešení případu „Vandalství na školní zahradě" nadále monitorovat z pozice 
předsedy školské rady ZŠ Novolíšeňská v součinnosti s panem ředitelem RNDr. Novákem.

Komise bere na vědomí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

8. Diskuze a různé

Ing. Myslín zmínil líšeňskou rokli a vandalismus občanů Ukrajiny. Dále situace ve společnosti po 
útoku na Univerzitě Karlova. PČR eskalace se uklidňuje. Informace o aktuálním početním stavu 
příslušníků PČR npor. Mgr. Patrik Vyparina a MP Mgr. Bc. Janek působících pod jejich velením na 
území městské části Líšeň.

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni(5)brno-lisen.cz

V čase cca 17:30 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ dubnovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 20. května 2024 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla 

Ověřil Pavel Mokrý

lisen.cz

